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AFA Escola Pare Poveda 
 
ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL 
 
Identificació de la sessió 

Número: 1/2019-2020 

Caràcter: Ordinari 

Data: 22 de novembre de 2019 

Horari: de 17:00 a 19:00h. 

Lloc: Aula d’informàtica de l'Escola Pare Poveda 

 
Hi assisteixen (36) 

Milagros Calvo, Pilar Vergara, Julio Carrasco, Jeaneth López, Anna Coscollà, Raquel 

Valiente, Loreta Bartkevicihte, Aurora Manzanares, Vanessa Jiménez, Raquel Sandín, 

Azahara Garcia, Jordi Calvera, Ana Cristina Blanco, Anna Haro, Daniel Cortés, Thais 

Farré, Glória Pérez, Míriam Sandín, Carme Cànovas, Olivia Rueda, Rocio Riera, Ani 

Palacios, Àngels Sancho, Isabel Pueyo, Míriam Ribes, Irene Garcia, Mireia Planelles, 

Gemma González, Núria Cánovas, Raquel Méndez, Julia Baudouin, Laia Gelabert, 

Sandra Puig, Núria Ferrer, Belén Iracheta, Rosalía Quiroga. 

 
 
Ordre del dia 

1. Lectura i aprovació de l’acta  

2. Composició de la Junta i novetats de les diferents comissions 

3. Presentació del menjador per part de l’empresa Alcoes 

4. Estat de comptes i inversions previstes 

5. Nous plantejaments de les colònies d’estiu 

6. Projectes d’entorn: camins escolars 

7. Seguiment de la construcció de l’Institut Vallcarca 

8. Torn obert de paraula 

 
 
1. Lectura i aprovació de l’acta anterior  
 
Es procedeix a repassar els punts acordats a l’assemblea anterior, del 5 de juny del 

2019, i l’acta s’aprova per unanimitat (36 vots). 
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2. Composició de la Junta i novetats de les diferents comissions 
 
La Pili llegeix i presenta les persones responsables de cada comissió i fa crida als 

assistents per a formar part. Explica que algunes persones de la Junta ja tenen nens i 

nenes grans i cal pensar en la renovació. 

 

La Junta queda d’aquesta manera: 

 

Presidència: Pilar Vergara 

Secretari: Jorge González 

Tresoreria: Lucía Martínez 

Representant de l'AFA al Consell Escolar: Sandra Puig 

Comissió Tresoreria: Lucía Martínez 

Comissió d’Extraescolars: Belén Iracheta, Àngels Sancho i Ana Palacios 

Comissió Menjador: Núria Cánovas i Gemma González 

Comissió Casals i colònies: Sandra Puig, Jeaneth López i Paola Bevilacqua 

Comissió d’Informàtica i comunicació: Rosalía Quiroga  

Comissió de Relacions Externes: Belén Iracheta i Paola Bevilacqua 

Comissió de Festes i Celebracions: Sandra Puig, Núria Rovira, Núria Ferrer, Àngels 

Sancho, Paola Bevilacqua, Elodie Cirón, Raquel Méndez i Núria Cánovas 

Comissió Relacions AFA-Direcció: Pilar Vergara, Núria Ferrer i Lucía Martínez 

Comissió Coeducació, Inclusió i NEE : Pilar Vergara, Mila Calvo i Rosalia Quiroga 

Coordinació delegats i delegades: Núria Ferrer i Rosalía Quiroga 

Comissió de Socialització: Isabel Pueyo, Núria Rovira, PaolaBevilacqua, Raquel Méndez 

i Dagmar Gazur 

 
S’aprova la candidatura per unanimitat (36 vots). 
 
 
3. Presentació del menjador per part de l’empresa Alcoes 

 
Ens acompanyen la Isabel (coordinadora del monitoratge), el Francesc (cap de cuina) i 

la Núria (cuinera) de l’empresa Alcoes. Ens expliquen l’organització de la cuina, 

l’elaboració de menús, la seguretat i la higiene, dietes i/o al·lèrgies i els pícnics. La 

Isabel ens anomena els monitors/monitores de cada curs i ens comenta com 

s’organitzen i quines funcions tenen, també ens explica en detall els horaris de 

menjador i les activitats de lleure per infantil i primària, el protocol en cas d’accidents, 

com realitzen la comunicació amb les famílies i les acollides. Ens informa de l’existència 

del blog del menjador i l’obrim per veure el que han penjat aquest curs. 

Al torn obert de paraula li pregunten a l’Isabel si les activitats del migdia són 

obligatòries, ella explica que els animen però si no volen no han de participar. Indica 
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que ofereixen moltes opcions diferents: jocs tranquils o manualitats a les taules de 

picnic, biblioteca, tallers, etc. explica que està tot molt dinamitzat. Les famílies 

pregunten també a què juguen els dies sense pilota, l’Isabel explica que sovint a polis i 

lladres, van a les taules de picnic a xerrar, ping-pong, etc.  

 

La Pili comenta que com a novetat aquest any la Rosa, directora de l’escola, assisteix 

també a les reunions de la comissió de menjador de l’AFA i Alcoes.   

 
 
4. Estat de comptes i inversions previstes 

 

La Lucía explica que respecte a la gestió econòmica s’ha seguit el funcionament de 

l’anterior Junta i que comptem amb l’ajuda d’una gestoria. Comenta que per la situació 

actual s’han reduït una mica les aportacions a l’escola però que s’ha anat comprant tot 

el que s’ha necessitat i ens han demanat, per exemple, taules i cadires. Explica que 

l’AFA té en nòmina 8 persones i això és un cost gran. Aquest curs hi ha més excursions i 

això vol dir més autocars i personal extra de monitoratge, l’AFA ajudarà a subvencionar 

els desplaçaments i tot el que pugui. L’escola també s’ha compromès en intentar 

buscar maneres per a recollir diners (subvencions, projectes, etc.). La Laia, una mare 

de l’escola, comenta que la colla castellera de Mataró tenen autocars propis i es poden 

llogar a preus reduïts. 

 

5. Nous plantejaments de les colònies d’estiu 

 

La Sandra ens explica que aquest any Vallcarca Nord oferta un Casal de Nadal i que ja 

ha començat a fer difusió als grups d’extraescolars que ells porten. Ofereixen diferents 

opcions de dies i horaris perquè les famílies puguin triar. Es comenta que via 

delegats/delegades es passarà tota la informació.  

 

La Sandra comenta que aquest any l’escola ha proposat a les famílies de 6è incloure les 

colònies dins de l’horari lectiu i que tenen previst, de cara al curs 2020-2021, fer el 

mateix amb 2n i 4rt (finals de cicle). Es planteja un debat a les famílies ja que l’AFA ha 

de decidir com gestiona les colònies de la resta de cursos que no hi van amb l’escola. 

La Sandra explica que tot es planeja amb molta antelació, s’han de reservar la casa i els 

dies per aconseguir bons preus i llocs adients, comenta també que s’ha de pagar una 

bestreta bastant important i és per aquestes raons que s’han de prendre decisions 

aviat. La Pili explica que es poden demanar ajudes i que l’AFA ho està mirant i 

intentant homologar-se per a poder rebre-les.  

La Gemma comenta que seria important preguntar a l’escola les dates en les que volen  

fer les colònies, principi o final de curs, així es podira decidir l’oferta que fa l’AFA a les 

famílies. Es crea una mica de debat sobre si han d’anar tots els cursos igualment. 
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Algunes mares insisteixen que s’hauria de proposar a direcció que tots els cursos 

anessin en horari lectiu encara que fossin menys dies però es comenta que l’AFA pot 

transmetre el neguit però no està a la seva mà la decisió final. La Sònia comenta que 

alguns nens i nenes de 6è han expressat la seva disconformitat en perdre dies de 

colònies per organitzar-se a l’escola. La Pili comenta que és un tema que fa molts anys 

que es demana i que ara hauríem d’intentar ser comprensius i ajustar-nos a les seves 

propostes. Apareixen també altres dubtes i problemes de logística familiar, com per 

exemple, que alguns germans aniran en dates diferents. Veien que el tema crea 

bastant debat i opinions diverses es pensa que potser estaria bé fer un doodle per 

conèixer l’opinió de la resta de famílies de l’escola i plantejar-lo a la propera 

Assemblea. La Pili comenta que farà traspàs d’aquestes qüestions a la Rosa i que es 

podria parlar també al proper Consell Escolar.  

 

La Sandra continua amb l’explicació de les colònies que es tenen previstes per aquest 

curs, seran a la casa de Colònies la Llobeta, ubicada a Aiguafreda, gestionada per 

l’empresa Eix Estels. Comenta que aquest curs les dates triades són una mica diferents 

perquè San Joan cau en dimecres i per tant les colònies es portaran a terme des de 

dijous 25 a dissabte 27 de juny. Es mira la web de la casa i s’explica que la temàtica 

central serà el circ, tenen una carpa preparada per les activitats. 

 

6. Projectes d’entorn: camins escolars 

 

La Pili explica que el projecte de camins escolars està a la fase resolutiva. S’està 

acabant de dibuixar la xarxa que inclouria tota la zona d’abast. Abans del 15 de gener 

totes les escoles participants haurien de tenir recollides les problemàtiques que es 

poden trobar els infants pel camí i poder-ho passar així al districte. Comenta que el 

curs passat no es va avançar gaire en el projecte ja que era un any de sortida de l’equip 

directiu. 

 

7. Seguiment de la construcció de l’Institut Vallcarca 

 

La Pili explica que el passat febrer algunes escoles es van reunir amb el Consorci. Van 

assegurar que hi havia dotacions pressupostàries i que anirien entrant diners de 

manera progressiva. La Paola explica que el 5 de novembre va haver-hi una altra 

reunió on es van donar dates més concretes: gener del 2020, inici del projecte, juny del 

2021, començament de l’obra i desembre de 2022, finalització. S’explica que no es 

contempla la possibilitat de fer servir els espais del Poveda i que és cert que van venir 

algunes empreses a mirar els espais de l’escola però que no hi ha més notícies al 

respecte. Alguna família comenta que el problema és que està previst treure el parc 

abans de construir l’altre i que estarem una bona època sense cap parc al costat. Es 
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parla d’aprofitar l’ocasió per a demanar patis oberts. La Paola explica que a la 

coordinadora d’Ampas de Gràcia s’ha començat a parlar sobre el possible nom però 

que segurament s’iniciaria amb el nom d’Institut Vallcarca i després ja es triaria un  

entre les associacions i entitats del barri.  

 

 
8. Torn obert de paraula 

 
La Pili comenta que la directora proposa fer un replantejament de la jornada intensiva 

del juny. Alguna família demana que s’expliqui el funcionament i la diferència de la 

compactada i l’intensiva. Es crea un debat sobre les necessitats de les famílies i el 

claustre. Es parla de poder consultar a la resta de famílies de l’escola per saber la seva 

opinió i poder valorar.  

 

El Jordi anima a la gent a seguir el Twitter de l’AFA, explica que a part de les 

informacions bàsiques de l’escola i l’AFA es publiquen i comparteixen d’altres notícies i 

actes interessants per a les famílies. 

 
 
 
 
 
El secretari fa constar que la reunió acaba a les 19h. 
 
El secretari 

Jorge González 

 

Vist i plau 

La presidenta 

Pilar Vergara 

 

 
 
Acords 
 

1. S’aprova per unanimitat (36 vots) l’acta de l’assemblea anterior. 

2. S’aprova per unanimitat (36 vots) la candidatura de la Junta presentada. 

 
 


